

Distributor Certificate

February 18, 2023 y.

Hangzhou Microimage Intelligent Technology Co., Ltd., represented by Ying Jiangbin(Regional Director of CIS countries), a legal entity organized and existing under the laws of PR China, having registered: Floor 2,Building A1, No.299,Qiushi Road,Tonglu Economic Development Zone, Tonglu County, Hangzhou 311501, Zhejiang, hereby confirm that the present **LLC "ITC" AVIKON** ", a legal entity organized and existing under the laws of Russian Federation, having registered office at: 111141, Moscow, Kuskovskaya st. , Building 20A, floor 3, room 1xb , room 5, and represented by General Director Poyarkov Maxim Yurievich, is the distributor of Hangzhou Microimage Intelligent Technology Co., Ltd.,to sell the thermography Cameras with trademark "HIKMICRO", in the Russian Federation. Without our prior written consent, the authorization shall not be transferred or assigned by the Distributor. We reserves the right to unilaterally cancel the authorization.
Validity Time:2023.01.31-2024.12.31

Сертификат Дистрибьютора

18 Февраля 2023 г.

Hangzhou Microimage Intelligent Technology Co., Ltd., в лице Ин Цзянбинь(Региональный директор по СНГ) , юридическое лицо, созданное и действующее в соответствии с законами Китайской Народной Республики, имеющее адрес: Floor 2,Building A1, No.299,Qiushi Road,Tonglu Economic Development Zone, Tonglu County, Hangzhou 311501, Zhejiang, настоящим подтверждает, что **ООО «ИТЦ «АВИКОН»**, юридическое лицо, созданное и действующее в соответствии с законами Российской Федерации, имеющее зарегистрированный офис по адресу: 111141, Москва г, Кусковская ул, дом 20А, этаж 3, помещение 1xb, комната 5, в лице генерального директора Пояркова Максима Юрьевича, является дистрибьютором компании" Hangzhou Microimage Intelligent Technology Co., Ltd.", и имеет право продавать термографические камеры с торговой маркой «HIKMICRO» на территории Российской Федерации.Без нашего предварительного письменного согласия разрешение не может быть передано или назначено Дистрибьютором. Мы оставляем за собой право в одностороннем порядке отменить авторизацию.
Срок действия: 31.01.2023-31.12.2024

Hangzhou Microimage Intelligent Technology Co., Ltd.

Ин Цзянбинь (Региональный директор по СНГ)